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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen valós okok mentén történtek Miskolcon a 
fakivágások?" 

Tisztelt Miniszter úr!

22 egészséges jegenyefát vágatott ki a miskolci önkormányzat egy útfelújítás miatt. A polgármesteri
hivatal szerint elkerülhetetlen volt az elpusztításuk, mert az úttestre lógtak az ágaik, viharban pedig 
le is tudtak volna törni.

Kérem Miniszter Urat, szíveskedjen válaszolni a következő kérdéseimre:

1.Készült-e előzetes kertészeti szakvélemény a fákról? Ha igen, miképpen határozták meg a fák 
állapotát?

2.Milyen valós okok miatt történtek a kivágások?

3.Milyen tervek vannak arra vonatkozóan, hogy ténylegesen pótolják a hiányzó többéves, nagyra 
nőtt fákat, illetve a zöld környezetet?

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.

Tisztelettel:

Ungár Péter (LMP)
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